MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS

STATE EDUCATIONAL ESTABLISHMENT "SCHOOL OF BUSINESS OF THE BELARUSIANSTATEUNIVERSITY"

Department of Finance and Management

Master's thesis abstract

ASSESSING THE PROSPECTS FOR INVESTING IN CRYPTOCURRENCIES

GUO Yu

> Supervisor Natalia V. Maltsevich Ph.D. in Economics, Associate Professor

ABSTRACT

Master's thesis: 95 p., 12 figure, 0 tables., 83 sources

CRYPTOCURRENCY, CRYPTOCURRENCY INVESTMENT, BTC, ETH, CRYPTOCURRENCY INVESTMENT RISK, QUANTITATIVE TRADING ALGORITHMS

The research direction of this paper is about the prospect analysis of investment in cryptocurrency. This article details the relevant information to evaluate the prospects of investing in cryptocurrencies, hoping to give you new understanding and thinking.

Assessing the prospects of investing in cryptocurrencies is a fascinating topic that has great significance in modern society. Evaluating the prospects of investing in cryptocurrencies is because in today's society, the topic of cryptocurrencies is becoming more and more hot, and more and more people are investing in cryptocurrencies or preparing to invest in cryptocurrencies. However, more people do not understand the relevant knowledge and investment schemes and investment returns of cryptocurrencies. There have been a large number of cases of blind investment in cryptocurrencies and property losses. With the increase of investment demand and attention, it is necessary to conduct research and analysis in this field and give detailed investment analysis. By gaining a deeper understanding of the cryptocurrency landscape, we can better understand its impact and relevance to other areas.

In this article, we will explore the different aspects and practical applications of investing in cryptocurrency prospects. First, we will introduce the definition and basic concepts of the topic so that the reader can have a clear understanding of it. Secondly, we will explore some important issues or challenges that are closely related to the topic and offer some solutions or perspectives.

In addition to theoretical knowledge, this article will also provide practical cases and examples to help readers better understand the real-life application of investing in cryptocurrency prospects. We will share the latest research results and developments in related fields, as well as some cutting-edge technologies or innovative practices.

A possible field of practical application for this research work is national cryptocurrency investment.

The Master's thesis is an independently completed study.

КРИПТОВАЛЮТА, КРИПТОВАЛЮТНЫЕ ИНВЕСТИЦИИ, ВТС, ЕТН, КРИПТОВАЛЮТНЫЙ ИНВЕСТИЦИОННЫЙ РИСК, КОЛИЧЕСТВЕННЫЕ АЛГОРИТМЫ ТОРГОВЛИ

Исследовательская направленность данной работы посвящена перспективному анализу инвестиций в криптовалюту. В этой статье подробно описывается соответствующая информация для оценки перспектив инвестирования в криптовалюты, в надежде дать вам новое понимание и мышление.

Оценка перспектив инвестирования в криптовалюты — это увлекательная тема, имеющая большое значение в современном обществе. Оценка перспектив инвестирования в криптовалюты происходит потому, что в современном обществе тема криптовалют становится все более актуальной, и все больше и больше людей инвестируют в криптовалюты или готовятся инвестировать в криптовалюты. Однако все больше людей не понимают соответствующих знаний и инвестиционных схем и инвестиционных доходов криптовалют. Имели место многочисленные случаи слепого инвестирования в криптовалюты и потери имущества. С ростом инвестиционного спроса и внимания необходимо проводить исследования и анализ в этой области и проводить детальный инвестиционный анализ. Получив более глубокое понимание криптовалютного ландшафта, мы можем лучше понять его влияние и актуальность для других областей.

В этой статье мы рассмотрим различные аспекты и практические применения инвестиций в криптовалютные перспективы. Во-первых, мы представим определение и основные концепции темы, с тем чтобы читатель мог иметь четкое представление о ней. Во-вторых, мы рассмотрим некоторые важные вопросы или проблемы, которые тесно связаны с этой темой, и предложим некоторые решения или перспективы.

Помимо теоретических знаний, в этой статье будут приведены практические примеры и примеры, которые помогут читателям лучше понять реальное применение инвестиций в криптовалютные перспективы. Мы будем делиться последними результатами исследований и разработками в смежных областях, а также некоторыми передовыми технологиями или инновационными практиками.

Одной из возможных областей практического применения этой исследовательской работы являются национальные криптовалютные инвестиции.

Магистерская диссертация представляет собой самостоятельно завершенное исследование.